



微信扫一扫，快速关注

昌平区 2018 - 2019 学年第一学期初三年级期末量抽测

英语试卷

笔试部分参考答案及评分标准

2019. 1

一、单项选择（共 6 分，每小题 0.5 分）

1-5 BDCCB 6-10 BDDCB 11-12 DA

二、完形填空（共 8 分，每小题 1 分）

13-16 ADBD 17-20 CDDC

三、阅读理解（共 26 分，每小题 2 分）

21-23: CAA

24-26: CDC

27-29: DBD

30-33: BDAD

四、阅读短文，根据短文内容回答问题。（共 10 分，每小题 2 分）

34. Yes. / Yes, it is.

35. They will be encouraged to read the book.

36. P. L. Travers.

37. Because Lisa and her group changed the location from Boston to New York for no real reason, which for some readers changes the whole feel of the book.

38. The writer's opinion(s) about adaptations of books.

/The advantages and disadvantages/limitations about adaptations of books.

五、书面表达（共 10 分）

39. 参考例文:

题目①:

Dear Tom,

How is it going?

There'll be a Traditional Culture Festival in our school. Would you please come to join us? It will begin at nine o'clock next Friday morning in our school hall.

There will be a lot of interesting activities. We can enjoy a Beijing Opera performance and make some beautiful paper-cuttings. We can also learn to make dumplings and taste the traditional food. I hope you like it. If you want to understand Chinese culture better, you can search more information about it online before you come.

If there is anything that I can do, please let me know.
Yours,
Li Hua

题目②:

It's my pleasure to introduce my favorite scientist Yuan Longping. He is famous for his work on hybrid rice. He works very hard every day and experiences many failures. However, he never stops his steps and succeeds many times.

In his area, he improves the skills of planting rice and helps Chinese produce more rice. What's more, he shares his knowledge and technology with foreign scientists. His story encourages me and I learn a lot from him. Whenever I meet a difficulty, I will think of his experience and continue to work hard.

文段表达评分标准

说明: 先根据文章整体内容和语言表达确定档次, 然后在该档次内评出分数。第一档: (10-9 分)

完全符合题目要求, 表达思想清楚, 内容丰富。使用多种语法结构和丰富的词汇, 语言通顺, 语意连贯, 具有逻辑性。允许有个别语言错误。

第二档: (8-6 分)

符合题目要求, 表达思想基本清楚, 内容基本完整。语法结构和词汇满足文章需要, 语言基本通顺, 语意基本连贯。有一些语言错误, 但不影响整体理解。

第三档: (5-4 分)

部分内容符合题目要求, 表达思想不清楚, 内容不完整。语法结构和词汇错误较多, 语言不通顺, 影响整体理解。

第四档: (3-1 分)

与题目有关的内容不多, 不能表达出自己的思想。只能简单拼凑一些词语, 所写内容难以理解。



微信扫一扫, 快速关注